
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Nowickiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z pytaniami potencjalnych beneficjentów Programu Operacyjnego "Infrastruktura 
i środowisko" dotyczącymi działania 9.4 "Wytwarzanie energii ze źródeł odnawialnych", proszę 
o udzielenie informacji, czy jest planowane obniżenie progu minimalnej wartości projektów, 
który w chwili obecnej wynosi 20 milionów zł. 

Podobna kwestia odnosi się do projektów w zakresie wytwarzania energii elektrycznej 
z biomasy lub biogazu oraz w zakresie budowy lub rozbudowy małych elektrowni wodnych - 
w tym wypadku wartość projektów wynosić powinna co najmniej 10 milionów zł. Maksymalna 
wartość projektów w regionalnych programach operacyjnych w przypadku budowy lub 
rozbudowy małych elektrowni wodnych wynosi natomiast 4 miliony zł. W ten sposób tworzy się 
luka, z powodu której przy określonej wartości projektów potencjalni beneficjenci nie mogą 
ubiegać się o dofinansowanie. 

Czy beneficjenci niebędący jednostkami budżetowymi, którzy realizują projekty w ramach 
powyższego priorytetu, będą mogli uzyskiwać zaliczki na poczet przyszłych wydatków 
kwalifikowanych? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


